



Svenska Stövarklubben

Protokoll 14/2022

Styrelsemöte 2022-08-30

Närvarande: Rolf Karlsson (ordf.), Marita Lithander, Andrea Rahm, Göran Johansson, Leif Lundholm, Markus Enstedt, Thomas Eriksson och Henrik Mårts

Ej närvarande: Thomas Larsson

§145 Mötet öppnas

Rolf hälsar oss välkomna och förklarar mötet för öppnat.

§146 Val av en justerare att jämte ordföranden justera dagens protokoll

Till att justera dagens protokoll väljs Leif Lundholm

§147 Godkännande av dagordningen

Dagordningen godkänns med tillägg av punkten 7 i) Instruktion till avelsråd

§148 Föregående protokoll nr 13

Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna.

§149 Information från ordföranden

Rolf informerar om att Anna Green Svensson och Hans Sterner från valberedningen var inbjudna till dagens möte. Ingen av dem är med idag men Anna som anmält förhinder vill gärna bli inbjuden till nästa möte.

§150 AU-beslut

Marita informerar om att AU-beslut är tagit ang ny jaktprovsdomare.

Vi hälsar Henrik Hagemo, Fränsta välkommen till domarkåren.

§151 Inkomna ärenden/rapporter

RK. / LH.

- a) **Ordförandeträff**
Styrelsen beslutar att genomföra en ordförandekonferens den 3 oktober kl.19.00. Frågor från deltagarna skickas in senast den 25 sept och Olle Norberg tillfrågas om att hålla i konferensen. Marita skickar ut inbjudan.
- b) **Avelskonferens**
Göran föreslår att vi har en avelskonferens för avelsråd och uppfödare under våren 2023. Styrelsen beslutar att den genomförs och ger Göran i uppdrag att se över hur och när den ska arrangeras.
- c) **Rävsektionen**
Thomas Larsson har lämnat förslag på att SvStkl sponsrar med en pejl till distrikt 1,2 och 3 om klubbarna anordnar ett Särskilt rävprov (fast prov). Styrelsen beslutar att detta genomförs.
- d) **Livesändning våra SM med JO-förlaget**
Förfrågan har inkommit från JO-förlaget om att livesända SM-tävlingarna. Styrelsen beslutar att bordlägga frågan tills vi har mer information runt detta.
- e) **Monter på Stockholms Hundmässa 10–11 december**
Göran informerar om att han bokar monter till mässan och att inbjudan har gått ut till berörda rasklubbar.
- f) **Ansökan ur Viltvårdsfonden**
Styrelsen beslutar att ansöka om medel ur Viltvårdsfonden och utser Thomas Larsson som ansvarig för ansökan.
- g) **Drevprovsreglerna**
Styrelsen har från SKKs Jakthundskommitté mottagit protokollsutdrag från deras möte den 17 augusti. Drevprovsreglerna återremitteras till SvStkl för vissa små ändringar i texten.
- h) **Ansökan förtjänsttecken Jämtland/Härjedalen**
Styrelsen beslutar att godkänna J/H ansökan.
- i) **Instruktion till avelsråd**
Styrelsen beslutar att godkänna det förslag på instruktion och ersättning till avelsråden som Göran arbetat fram.

§152 Ekonomisk rapport-Henrik

Henrik ger oss en ekonomisk rapport. SKK medlemservice meddelas om vår nya fördelning av medlemsavgifterna from 2023. Andrea får i uppdrag att kontakta SKK om detta.

§153 Rapport från utställningsansvarig-Thomas E

Thomas E informerar om att det fortfarande saknas ca 1/3 del av ansökan om utställning 2024. Thomas skickar ännu en påminnelse till klubbarna.

§154 Rapport från avelsansvarig- Göran

Göran informerar om att han är inbjuden till möte med SKK Avelskommitté den 26 oktober. SKK har framfört sin oro över att stövarraserna minskar i antal.

Göran berättar att valregistreringarna minskat oroväckande mycket. Om man jämför med fjolårets registreringar så har de minskat med ca 40%.

Den 8 september har styrgruppen för inkorsningsprojektet för schillerstövare ett möte. Göran har även fått inbjudan från Hamiltonföreningen och har deltagit vid ett av deras styrelsemöten. Han är även inbjuden till kommande möte i föreningens avelskommitté.

RK. / HL

§155 Rapport från räv-/regelansvarig-Thomas L

Thomas L deltar ej idag men Göran redovisar att Thomas arbetar vidare med Studiefremjandet med att ta fram en studieplan och en digital handledarutbildning.

§156 Rapport från medlemsansvarig/ungdom-Andrea

Andrea får i uppdrag att ta fram adresser till skogsbruksskolor för att kunna skicka ut tidningen Stövaren till dessa.

§157 Rapport från hemsidesansvarig- Markus

Markus informerar om att Youtube-kanalen är klar. Klubbarna kontaktas för att se om de kan tipsa om någon som kan ha filmer av äldre modell som går att lägga in.

Markus föreslår att alla avelsråd har en gemensam mailadress ex. avelsrad+ras@stovare.se
Avelsråden för respektive ras får då förfrågningarna i en gemensam låda. Leif utses att ordna detta.
Hemsidan uppdateras med info om kommande SM-tävlingar. Marita utses att kontakta Jämtland/Härjedalen för att få information som går att lägga ut.

§158 Rapport från IT-ansvarig- Leif

Leif tar upp frågan om hur vi kan få flera stövarjägare/medlemmar. Frågan diskuteras och beslutas diskuteras vidare på nästa fysiska styrelsemöte.

Offerter till tryck av resultatboken begärs in- boken trycks i 300 exemplar.

Leif informerar om att arbetsgruppen för drevprovssystemet kommer att ha möte inom kort.

§159 Övriga frågor

Inga övriga frågor

§160 Nästa möte

Nästa möte bestäms till den 26 september kl.19.00

§161 Mötet avslutas

Rolf tackar för ikväll och förklarar mötet för avslutat.

Vid protokollet

Marita Lithander

Justerat



Rolf Karlsson



Leif Lundholm